
Aiemmin Raahessa Pitkänkarin osayleiskaavan osalta käsittelyssä on nojattu kahteen Pohjois-
Suomen hallinto-oikeuden ratkaisuun. 

Koska uusia tietoja kaavan tulevaisuuden suhteen on ilmennyt, viittaan Simon kunnan osalta 
käsittelyssä olevaan kaavaan. Elykin myöntää, että tilanne on sekava, ja se hakeekin 
Korkeimmalta hallinto-oikeudelta ennakkopäätöstä. 

Kaupungin rahoitusta ei kannata käyttää oman henkilökunnan tai konsulttifirman tekemään 
selvitykseen kaavan osalta, jonka läpimeno on tällä hetkellä epävarmaa.  

Muuttuneen tilanteen johdosta näemme että, Pitkänkarin osayleiskaava prosessi kannattaa 
keskeyttää, siksi Raahen Perussuomalaisten valtuustoryhmä on, Seppo Sorvarin esittämään 
valtuustoaloitteen takana. 
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